
Vragen voor in de raadsvergadering  van 15-10-2019

 De fractie van RijswijksBelang begreep dat in november de APV weer 
besproken gaat worden in de raad.

We vroegen ons af of er ook bijeenkomsten voor die tijd worden georganiseerd 
met onze uitvoerders?  ( Politie, handhaving, Boa’s, enz)

De fractie van RijswijksBelang is namelijk van mening dat de bovengenoemde 
uitvoerders hier een grote rol van betekenis in spelen en het niet de bedoeling 
mag zijn dat onze dienders belemmert worden in het uitvoeren van hun werk 
aangezien “wij” graag het beleid bedenken op het gemeentehuis. 

De fractie van RijswijksBelang heeft diverse “ wensen” vernomen van onze 
dienders/hulpverleners/handhavers mbt aanpassingen/ aanvullingen in de 
APV:
Een verbod op het vervoer van inbrekerswerktuigen op een openbare plaats.



De zogenoemde rooftassen zijn voorzien van aluminiumfolie, lood of 
isolatiemateriaal uit de bouwmarkt om beveiligingspoortjes bij de ingang van 
een winkel te ontregelen.

Dierenoverlast ( het kunnen ingrijpen bij dieren die opgesloten zitten )



Vergunning aanvraag voor containers mbt de schaarse ruimte in straten. 
 



Vechten op straat


